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Beste leden, 
 
Het is een jaar geleden dat de Algemene Leden Vergadering (ALV) van de 
Belangenvereniging Parc de Kievit koos voor het huidige bestuur van 7 mensen. Het was een 
bijzondere bestuursverkiezing, omdat het bestuur als collectief aantrad en daarbij 
uitdrukkelijk aangaf na een jaar de zetels weer ter beschikking te stellen. Dat alles met het 
doel een omslag aan te brengen in het behartigen van de belangen van de bewoners en 
gebruikers van Parc de Kievit. Een omslag in stijl, maar nog steeds met hetzelfde doel als 
waar de eerdere besturen zich voor ingezet hebben: een bijdrage leveren aan het park als 
een mooie en fijne plek om het hele jaar door te verblijven en te recreëren. 
 
De toezegging dat wij onze zetels ter beschikking stellen, komen we hierbij na. Of we erin 
geslaagd zijn een omslag aan te brengen in de belangenbehartiging, is aan de leden om te 
beoordelen. 
 
Het is niet zo dat het ter beschikking stellen van de bestuurszetels nu meteen zorgt dat er 
geen bestuur meer is. Integendeel: de meerderheid van de bestuurders is graag bereid door 
te gaan. Zij zijn herkiesbaar. Slechts twee bestuurders willen het bij dit afgelopen jaar 
houden. Cees Inpijn en Adri van der Wurff nemen afscheid – met pijn in het hart, dat wel. Zij 
blijven aan tot de uitslag van de nieuwe verkiezingen. 
 
Het bestuur gaat op korte termijn een nieuwe ALV voorbereiden met op de agenda de 
verkiezing van een nieuw bestuur en – als alles meezit – een nieuwe versie van het 
Huishoudelijk Reglement. 
 
De bestuursverkiezing betreft niet alleen de vraag of u de bestuurders steunt die willen 
blijven. Het begint al met de vraag hoe groot het bestuur moet zijn. Statutair is alleen 
vastgelegd dat het een oneven aantal moet zijn en ten minste 3. Kiezen voor een groter 
bestuur is dan ook een recht van de ALV. Het huidige bestuur vindt de omvang van 7 zeer 
geschikt en adviseert dat aantal dan ook voor de komende bestuursperiode van 2 jaar te 
handhaven. Het biedt voldoende capaciteit om van alles aan te pakken: nieuwe website, 
nieuwe financiële en ledenadministratie, overleg met Beheerders en Gemeente, onder 
andere over de uitbreidingsplannen, overleg met bijv. OKGas als er een gemeenschappelijk 
belang is, informatieterugkoppeling naar de leden en ga zo maar door. 
Gesteld dat de ALV deze aanbeveling van 7 bestuurders voor de komende periode 
overneemt, zijn er dus in elk geval 2 vacatures. Momenteel is het bestuur actief op zoek naar 
gegadigden voor deze plekken. Bovendien kan het zijn dat ook andere mensen tot het 
bestuur willen toetreden. Deze nieuwsbrief is ook uitdrukkelijk bedoeld om die mensen de 
kans te geven zich voor de nieuwe ALV aan te melden bij het bestuur zodat ze op de kieslijst 
gezet kunnen worden. 
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Bij bestuursverkiezingen hoort ook de verkiezing van een voorzitter. Het huidige bestuur 
(minus de voorzitter) beveelt van harte aan om Noortje Driessen weer als voorzitter te 
kiezen. Zij is daarvoor herkiesbaar. 
 
Zoals al aangegeven proberen we op de ALV niet alleen de verkiezingen te houden maar ook 
een inhoudelijk onderwerp: het nieuwe Huishoudelijk Reglement. We hebben in 
verschillende sessies met de Beheerders gesproken over een aanpassing van het huidige, 
geldende Huishoudelijk Reglement. (HHR) dat uit 2008 stamt. Het is natuurlijk een proces 
geweest van geven en nemen, maar van beide kanten (Beheer en Belangenvereniging) 
waren er ook punten waar we het snel over eens waren. Wij zijn nu bezig met de laatste 
beraadslagingen en hopen de komende ALV een nieuwe versie van het HR voor te kunnen 
leggen met een positief advies. 
Een ander onderwerp is de uitslag van de laatste enquête die we op de website gehouden 
hebben. Die ging over het mogelijke gebruik van het Kievitsnest en een alternatieve 
bestemming voor het 3e tennisveld. Wij zijn nu bezig met de analyse en hopen de resultaten 
snel te kunnen publiceren in een aparte nieuwsbrief. De komende ALV kan dan indien nodig 
gebruikt worden om resterende vragen te beantwoorden. 
 
De exacte datum van de start van de ALV krijgt u nog van ons te horen. Naar verwachting is 
dat eind oktober. Eerst willen wij, via deze nieuwbrief, iedereen gelegenheid bieden erover 
na te denken of hij of zij zich eventueel kandidaat wil stellen als lid of als voorzitter. Om 
informatie in te winnen en/of u aan te melden kunt u zich tot ons wenden via: 
info@bvparcdekievit.nl  
 
 
Vriendelijke groet, 
 
Noortje Driessen 
Floor Brouwer 
Adri van der Wurff 
Rob Zuiderwijk 
Hans Roijackers  
Cees Inpijn 
Arnaud Groenewegen 
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